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Tønsberg fallskjermklubb 
 
   
Styremøte: #02 2021 

 

Innkalt styret ved:   

Rune Aune RA Avholdt: 25.01.21  18:00 – 20:30 
Elias B. Syslak ES 
Linda A. Rasmussen LR 

Kristina Aarvold KAA Sted: Digitalt Teams 
Mathias V. Olsen MO    

Innkalt:      
Daglig leder Audun Wik (DL) DL    
Vara Lars B. Aasheim (LA) LA    
   
      

Agenda 
  Sak 1: Beslutning Vedl. Vedleggsbeskrivelse / Notat Ansv. 

1.1 Valg av referent   RA 

1.2 Godkjenning av innkalling og protokoll 01  RA 

1.3 Dato for årsmøte   DL 

1.4 Resultatregnskap og balanse 2020   DL 

1.5 Budsjett 02  Alle 
1.6 20 komplette elevrigger, eller 10+10   DL 

1.7 Innkjøp sanitærbrakker   DL 

1.8 Idrettssatsing TØFSK 03  DL 
1.9 Fordele ansvarsområder styret   DL 

1.10 Materiellforvalter   DL 

1.11 Bytte leverandør for ansvar 
Google/SoMe/influencere 

  DL 

 

Sak 2: Orientering Vedl. Vedleggsbeskrivelse / Notat Ansv. 

2.1 DL orienterer   RA 

 

Sak 3: Diskusjon Vedl. Vedleggsbeskrivelse / Notat Ansv. 
3.1 Ingen saker   DL 

 

Sak 4: Eventuelt Vedl. Vedleggsbeskrivelse / Notat Ansv. 

4.1  Ingen saker    

 

Sak 5: Til oppfølging Dato Status Ansv. 
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PROTOKOLL 

 

Styremøte TøFSK #02 25.01.2021, kl 1800, Teams 
 
Til stede: 
 

Rune Aune 
Elias B. Syslak 
Linda A. Rasmussen 

Kristina Aarvold 

Mathias V. Olsen 
Vara: Lars Birger Aasheim 
Fra administrasjonen, DL, Audun Wik 

 
 
Styreleder leder møtet. 
 

1. Beslutningssaker 
1.1. Valg av referent.  
DL valgt 
 
1.2. Godkjenning av innkalling og protokoll 
Innkalling #02/2021 og protokoll #01/2021 godkjent 
 
1.3. Dato årsmøte 
Skal ihht NIFs lover avholdes innen utgangen mars, for 2021 er frist satt til 15. juni. 

 
Vedtak: 

• Årsmøte avholdes digitalt, Teams, onsdag 24. mars, kl 18.00 
 

1.4. Resultatregnskap og balanse 2020 
Foreløpig resultatregnskap og balanseregnskap 2020 ble lagt fram. Resultat 456.450 kr.  
 
Vedtak: 
Regnskap og balanse klart for revidering. RA og regnskapsfører bearbeider og oversender revisor.  
 
1.5. Budsjett 
Foreløpig revidert budsjett for 2021 framlagt med et budsjettert resultat på 268.812 kr. 
 
Vedtak: 

• Styret vurderer følgende investeringer, og ber DL utrede, dokumentere og innarbeide i 
budsjett, til neste styremøte: 
1. Mesanin til hangar: Vil gi 66 kvm mer gulvplass og ikke være til hinder for eksisterende bruk 

av gulv. Primært tenkt til bruk for AFF, men kan også brukes til andre ting. Kan selges på 
senere tidspunkt, om evt nytt klubbhus har tilsvarende areal. Investeringsramme 50-60k.  

2. Elevhjelmer: Det er nå på markedet hjelmer som egner seg for elever med betydelig bedre 
impact rating enn våre 4 år gamle Fairwind fra Parasport (som tilfredsstiller CE EN1385, men 
ikke den nye XPS standarden for skydiving som Cookie, Parasport og Tonfly har gått sammen 
om. Antatt investeringsramme 50.000 kr for 20 hjelmer.  

3. Infoskjermer til hangar: Vi har behov for 2 stk bedre skjermer for manifest og hoppfeltinfo. 
Investeringsramme 15.000 kr 
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1.6. 20 komplette elevrigger eller 10+10? 
Ref årsmøtevedtak: Enten 20 nye komplette elevrigger, eller 10 komplette + 10 seletøy (hvor vi 
gjenbruker skjermer vi allerede har, og selger 10 av de gamle riggene kun med seletøy+cypres). 20 
komplette vil ha innkjøpskost opp mot 200k mer enn 10+10.  
 
Vedtak: 
Styre vurderer at økt salgspris på komplette brukte rigger samt redusert vedlikeholdskostnader på nytt 
vs. brukt, forsvarer økonomisk kjøp av 20 nye komplette rigger 
Konklusjon: TøSFK kjøper 20 komplette elevrigger 
 
1.7. Innkjøp sanitærbrakker 
Ref årsmøtevedtak sanitærbrakker:  

• Sanitærbrakke til stab, 15k + mva ( 

• Sanitærbrakke hoppere/gjester/piloter 210k + mva  
 
Vedtak: 
Vi kjøper sanitærbrakkene  
 
1.8. Idrettssatsing TøFSK 
Klubben har stadig flere satsende lag og enkeltutøvere WS Performance, og støtte til lagene gjennom 
reduserte slotpriser og direkteoverføringer har budsjettmessige konsekvenser.   
 
DL har utarbeidet skisse til Styringsdokument idrett TøFSK.  
 
Vedtak: 
Styret ber DL videreutvikle Styringsdokumentet til neste styremøte 
 
 
1.9. Fordele ansvarsområder styremedlemmer 
Det er ønskelig at styremedlemmene tar ansvar for ulike arbeidsoppgaver i klubben.  

 
Vedtak:  
Styremedlemmene fordeler ansvarsområder seg imellom til neste styremøte. 
1.10. Materiellforvalter 
Paja er forespurt og har sagt seg villig til å ta oppgaven.  
 
Vedtak: 
Rale «Paja» Pavlov utpekes til Materiellforvalter sesongen 2021. Klubben betaler norsk-kurs for han, og 
melder han på MK-kurset som starter høsten 2021, forutsatt at Paja tar ut norske lisenser. 

 
 
1.11. Bytte leverandør for ansvar Google/SoMe/influencere 
Media Access har de to siste årene hatt ansvar for oppsett og implementering av annonser AFF og 
Tandem på Google/Facebook/Insta. Årlig kostnad ca 30k. KAA orienterte om sin kompetanse, men som 
inhabil deltok hun ikke i Styrets behandling. 

 
Innstilling DL: 
TøFSK bytter leverandør for Google/SoMe/influencere til Aarvold digital as, ved Kristina Aarvold, på 
samme rammebetingelser som tidligere leverandører har hatt. Dette belyses i styremøtet da Kristina 
Aarvold er styremedlem i TøFSK. 
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Vedtak: 
Styret ser dette som en fordel da kommunikasjonen med «tjenesteleverandøren» i praksis blir enklere 

og bedre. Vedtaket var enstemmig. 

2. Orienteringssaker 
2.1. DL orienterer 

• Stab, det meste på plass, men komplisert å planlegge med Covid19 fremdeles på frifot. Både mtp 
oppstart og spesielt tandem. Stab er orientert om forbeholdene. 

• Eventer 2021: Covid19 situasjon hindrer avtaler med utenlandske coacher / organizere. 
TrackAttack får vi til, mer uviss med gode FS-bigways 

• Brakkerigg: Utredes mtp reguleringsplan, brann etc.  

• Utleie JMP mars/april: JMP returnerer rundt 1. mars, fra Sveits. Flysjef Lars Geir Dyrdal jobber 
sammen med DL om utleie. Voss folkehøgskule ønsker leie 10 dager til rundtur i Sør-Norge i 
mars. Potensielt ca 200k i inntekt, med timepris 15k. Linehopp-med-rundkalott-klubben 
Yourway, ønsker et innhopp eller to på Hardangervidda.  

 
 

3. Diskusjonssaker 
3.1. Årsfest 

Erstatter avlyst julebord.  
 
Vedtak: 
Årsfest arrangeres  når vi ser at Covid19-situasjonen tillater det. 

 
 

4. Eventuelt 
Ingen saker 

 
 
Møtet ble avsluttet kl 20.30 
 
Neste ordinære styremøte: Ikke fastsatt. DL setter opp plan for hele året.  


